



Date: 22 July 2025

الكويت في 22 يوليو 2025

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Comment on the Rumors and News

الموضوع: تعقيب على الشائعات والأخبار

With reference to the disclosure made by GFH Financial Group B.S.C. today regarding the sale of treasury shares, Arzan Financial Group would like to clarify the following:

بالإشارة إلى ما جاء في إفصاح مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب، بتاريخ اليوم، بخصوص بيع أسهم الخزينة، تود الشركة أن توضح ما يلي:

Arzan Financial Group has acquired 18,303,624 shares of GFH Financial Group for a total value of KWD 2 million.

أشترت مجموعة أرزان المالية عدد أسهم 18,303,624 سهم من أسهم مجموعة جي إف إتش المالية، بمبلغ 2 مليون دينار كويتي.

The financial impact of this transaction on the company's position is an increase in financial assets at fair value through profit or loss (FVTPL) by KWD 2 million.

علماً بأن الأثر على المركز المالي للشركة هو الزيادة برصيد الأصول المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح والخسائر بمبلغ 2 مليون دينار كويتي.

This disclosure is made in response to the information published by GFH Financial Group and in line with our commitment to transparency and regulatory compliance.

يأتي هذا الإفصاح استجابة لما تم تداوله في الخبر المفصّل عنه من مجموعة جي إف إتش المالية، ومن منطلق الشفافية والامتثال التنظيمي.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO



جاسم حسن زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي